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Samenvatting Bewonersavond 27 februari 2023 

Belangrijkste punten per onderdeel van tracédeel 23. 

Opkomst bewonersavond 

Er was een goede opkomst van betrokkenen bij deze bewonersavond. We schatten ruim 30 inwoners 

van Best die betrokken zijn bij dit tracédeel. 

Oude Rijksweg – Wilg 

Dit deel van het tracé verandert weinig ten opzichte van de huidige situatie. Vanuit gesprekstafels zijn 

geen discussiepunten ten aanzien van de inrichting van de Zomereik als fietsstraat en verbreding van 

het fietspad. Effectief verandert er niks voor de omgeving. De toekomstige ontwikkeling van de 

Boomgaard noemen betrokkenen vaak. Zoals besproken moet er bij de ontwikkeling van de Boomgaard 

rekening gehouden worden met een veilige inpassing van de F2 doorfietsroute en de kwaliteitseisen die 

voor een doorfietsroute gelden. 

Rotonde Wilg/Hokkelstraat – Onderdoorgang Hokkelstraat 

De belanghebbenden hadden wel enkele opmerkingen/vragen over het ontwerp van een rotonde in 

plaats van de huidige T-splitsing. Met name de grootte, positionering ten opzichte van de Zomereik, de 

veiligheid van de fietser en de doorstroming zijn aandachtspunten met betrekking tot de rotonde. Ook 

speelt de vraag of een rotonde wel nodig is. Deze punten zoekt Royal HaskoningDHV (RHDHV) uit en 

wegen zij mee in het advies voor de voorkeursvariant. 

 

Wat betreft de onderdoorgang waren er voornamelijk vragen over de positionering. Een aantal 

belanghebbenden suggereerden om deze parallel aan de A2 te laten lopen. Reden hiervoor is dat 

fietsers dan over een korter gedeelte van de Liempdseweg rijden. Deze variant is in 2021 ook 

onderzocht, maar destijds om uiteenlopende redenen afgevallen. RHDHV neemt deze variant nu 

opnieuw mee in de afweging. Bewoners vinden het wenselijk dat de tunnel ook door voetgangers te 

gebruiken is. Daarnaast waren er zorgen over de verhoging van de snelheid wanneer de bestaande 

onderdoorgang enkel voor gemotoriseerd verkeer gebruikt wordt. Ook dit punt nemen we mee in het 

advies. 

Liempdseweg 

Voor dit deel bespraken we  twee verschillende principes. Ten eerste de Liempdseweg als fietsstraat. 

Waarbij het voordeel is dat er weinig extra asfalt nodig is en geen eigendomsconflicten optreden. 

Gebruikers, bijvoorbeeld het landbouwverkeer, hebben zorgen over het feit dat gemotoriseerd verkeer 

(personenauto's, bedrijfsmotorvoertuigen (bestelauto's, vrachtauto's, trekkers, speciale voertuigen, 

bussen), motorfietsen en voertuigen met een bromfietskenteken) en de fiets dezelfde ruimte gebruiken.  

 

De tweede optie is de Liempdseweg met daarnaast een vrijliggend fietspad. Veel belanghebbenden 

hebben voorkeur voor deze variant. Het ruimtegebruik van deze variant is veel groter en zodanig dat 

gronden van het Waterschap en Rijkswaterstaat nodig zijn. RHDHV zoekt uit wat het standpunt van deze 

partijen is. Een aantal direct omwonenden ziet het niet zitten om voor realisatie van een fietspad (een 

deel van) de inrit af te staan. Een deel van de betrokkenen ziet de oplossing in een fietspad langs de A2. 

Bewoners uit Steegsche Velden geven aan daarbij niet via deze route om te willen rijden richting het 

centrum van Best. 
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Aanwezigen hebben ook de wens om het vrijliggend fietspad op de Liempdseweg buiten de bebouwde 

kom door te trekken. Dit tracédeel valt niet binnen de scope van dit ontwerp- en participatieproces. 

Voor de Liempdseweg geldt dat deze (onafhankelijk van hoe je met fietsers omgaat) een 

maximumsnelheid van 30 km/u krijgt i.p.v. 50 km/u. Dit heeft niets te maken met de komst van een 

doorfietsroute, maar met een inrichting vanuit de Duurzaam Veilig-principes. Een aantal gebruikers 

schrikt van deze (landelijke) ontwikkeling.   

 

Uitkomst bewonersavond 

Vanuit het participatieproces is er geen uitgesproken voorkeur voor de fietsstraat of fietspad. Op 

hoofdlijnen zijn er twee groepen: 

◼ Gebruikers (niet bewoners) Liempdseweg binnen de bebouwde kom; 

◼ Bewoners (en gebruikers) Liempdseweg binnen de bebouwde kom. 

 

De gebruikers (niet bewoners) van de Liempdseweg hebben over het algemeen een voorkeur voor een 

vrijliggend fietspad, zodat er minder ‘conflicten’ zijn met fietsverkeer. Een deel van deze groep heeft ook 

de wens om de Liempdseweg 50 km/uur te houden. De bewoners van de Liempdseweg willen juist geen 

vrijliggend fietspad omdat dit ten koste gaat van hun parkeerplaatsen en gebruik oprit. Bij keuze voor een 

onderdoorgang onder de Ringweg langs de A2 gaat dit bezwaar niet op. Dit is een kleinere groep, maar 

wel de groep die de impact van de keuze elke dag gaat meemaken. 

 

In beide varianten is de wens om voetgangersvoorzieningen op te nemen. In beide varianten is er sprake 

van een afgewaardeerde 30 km/uur Liempdseweg.  

Algemeen 

Daarnaast waren er nog een aantal algemene punten aanbod gekomen die niet specifiek voor een 

locatie gelden.  

◼ De positie van de Speed pedalecs op de weg/fietspad. 

◼ De verlichting van de doorfietsroute. 
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